

Title (en)

Method for the cleaning of textiles.

Title (de)

Verfahren zur Reinigung von Textilien.

Title (fr)

Procédé pour le nettoyage de textiles.

Publication

EP 0468242 A1 19920129 (DE)

Application

EP 91111096 A 19910704

Priority

DE 4023053 A 19900720

Abstract (en)

A method for the cleaning of textiles, especially of outer garments, with a prewashing bath, a main washing bath and a rinsing bath in a drum rotating in a drum housing and having liquid passages in the drum casing, the drum having alternately running times and standstill intervals, is characterised in that the standstill intervals amount to 20 to 80 seconds and between the standstill intervals the drum executes respectively 2 to 5 revolutions, in that the rotational speed of the drum generates a centrifugal force of 0.8 to 0.9 G and in that the drum used has an inside diameter of 60 to 120 cm.

Abstract (de)

Ein Verfahren zur Reinigung von Textilien, insbesondere von Oberbekleidungsstücken, mit einem Vorwaschbad, einem Hauptwaschbad und einem Spülbad in einer in einem Trommelgehäuse umlaufenden Trommel mit Flüssigkeitsdurchtritten im Trommelmantel, wobei die Trommel alternierend Laufzeiten und Standpausen hat ist dadurch gekennzeichnet, daß die Standpausen 20 bis 80 sec betragen und die Trommel zwischen den Standpausen jeweils 2 bis 5 Umdrehungen ausführt, daß die Umdrehungsgeschwindigkeit der Trommel eine Zentrifugalkraft von 0,8 bis 0,9 G erzeugt und daß man eine Trommel verwendet, deren Innendurchmesser 60 bis 120 cm beträgt.

IPC 1-7

D06F 35/00

IPC 8 full level

D06F 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 35/006 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] EP 0279483 A2 19880824 - BAUKNECHT HAUSGERAETE [DE], et al
- [XP] EP 0390943 A1 19901010 - PROIZV OB PROZHEKTOR [SU], et al
- [A] DE 1610132 A1 19710408 - SIEMENS ELEKTROGERAETE GMBH
- [A] FR 1284979 A 19620216 - PFENNINGSBERG GMBH MASCHFAB
- [AD] EP 0241567 A1 19871021 - WFK TESTGEWEBE GMBH [DE]

Cited by

CN113502640A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0468242 A1 19920129; EP 0468242 B1 19950510; AT E122415 T1 19950515; DE 4023053 A1 19920123; DE 59105422 D1 19950614

DOCDB simple family (application)

EP 91111096 A 19910704; AT 91111096 T 19910704; DE 4023053 A 19900720; DE 59105422 T 19910704